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§ 27   

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 27) 

 

- Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson (M): Skrivelse om 

Regnbågsflaggor i Spånga-Tensta under Pride-veckan 2017 

- Hela nämnden ställde sig bakom skrivelsen. 

 

- Skrivelse anmäldes av Bengt Porseby (L)): Skrivelse om ändring i 

delegationsordningen om beslut om att inte bevilja den sökande 

plats. 

 

 

Ifra-Degmo Mohamed (V) frågade hur arbetet med Järva rent och 

snyggt går och om projektet ska permanentas? 

 

Ditte Westin svarade att under 2017 fortsätter Järva rent och snyggt på 

samma sätt som 2016. Framåt är planerna att fortsätta med Järva rent 

och snyggt. 

 


